

# FESTIVE KID SET

\$199 per Person

Buffet Access on Brunch Period Only

#### **\* KID COMBO \***

Mini Beef Burger Chicken Nugget Sweet Potato Salad Spaghetti Bolognese

### **\* FESTIVE DESSERT \***

Cheese Cake, Cookies, Fresh Fruits & Chocolate



Follow us on instagram to get a free glass of juice for your kids! @thesilverihongkong

Menu available on festive brunch and dinner on 21-22, 24-26, 31 December and 1 January Kid menu is applicable for children aged below 12

All prices mentioned are in Hong Kong dollar and 10% service charge applies

Offer cannot be used in conjunction with other promotional discounts,

except 10% Accor Plus member discount

Please advise our associates if you have any food allergies or special dietary requirement



# 節慶小童套餐

每位\$199

包含自助餐(只適用早午餐時段)

## \* 小童套餐 \*

迷你牛肉漢堡 炸雞堡 健康番薯沙律 意式肉醬意粉

### \*節日甜品 \*



追縱我們的Instagram帳戶, 小童可享一杯免費果汁 @thesilverihongkong

菜單於早午餐及晚餐時段12月21-22、24-26日及31日、1月1日供應 兒童菜單適用於12歲以下的小童

所有價格均以港元計算,需另加一服務費

優惠不可與其他促銷折扣同時使用,雅高A佳會員10%折扣除外如果您有任何食物過敏或特殊飲食要求,請預先通知我們的餐廳職員